
MegaFlow 110 is an modified polycarboxylate ether based superplasticiser. It imparts 
effective dispersion between cement particles based on unique combination of elctro 
static repulsion and steric hindrance. Due to its long chain polymeric structure, it exhibits 
superior performance compared to conventional superplasticisers. 

MegaFlow 110 can be used for concrete containing GGBS, micro silica, fly ash, etc. It is 
a cost effective solution for ready-mix concrete where superior slump retention is 
required. Extremely useful in high fines concrete, hot weather concrete, etc. 

• High strength concrete with low water content 
• Improved surface finish 
• Good slump retention for longer time 
• Lower permeability, better resistance to carbonation 
• Superior performance than normal superplasticisers 

MegaFlow 110 can be used with all types of cements and cementitious materials like 
fly ash, GGBS, micro silica etc. It should not be premixed with other admixtures. It is not 
compatible with naphthalene based admixtures. 

Recommended dosage is 0.5 - 2% by weight of cementitious material. Higher dosage 
can be used after verification of performance by conducting lab and site trials. Optimum 
dosage of MegaFlow 110 and effect on concrete properties such as workability, 
strength, setting time, etc. are best assessed after preliminary tests on site using the 
actual materials of mixes under consideration. 

Overdosing may result in higher workability and delay in setting. In such cases, provided 
the concrete is properly cured, the ultimate strength will generally be higher than the 
regular concrete. 

ADVANTAGES 

TYPICAL PROPERTIES at 25°C 

STANDARD 

DESCRIPTION 

USES 

Single 

Liquid 

1.08 +/- 0.01 

Nil to BSEN 934-2 

5-7 ASTM C494 

BSEN 480-10 

ASTM C494 

Opaque 

Polycarboxylic Ether Based Superplasticiser 

ASTM C494 Type F & G, BSEN 934 - 2 

PROPERTY TEST METHOD VALUE 

Component 

Form 

Colour 

Specific Gravity 

Chloride Content 

pH 

COMPATIBILITY 

EFFECT OF OVERDOSING 

DOSAGE 
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MegaFlow 110 

Superplastifiant à base d'éther polycarboxylique 
 
 
 

MegaFlow 110 est un superplastifiant à base d'éther de polycarboxylate modifié. 
Il assure une dispersion efficace entre les particules de ciment grâce à une 
combinaison unique de répulsion électrostatique et d'encombrement stérique. 
En raison de sa structure polymère à chaîne longue, il offre des performances 
supérieures par rapport aux superplastifiants conventionnels. 

 
ASTM C494 Type F & G, BSEN 934 - 2 

 
MegaFlow 110 est utilisé principalement pour les bétons à haute résistance, 
les bétons nécessitant une faible teneur en eau tout en maintenant une 
grande fluidité, les applications de béton où une meilleure maniabilité est 
requise. 

 
• Réduction de la quantité d'eau dans les mélanges de béton. 
• Amélioration de la maniabilité et de la fluidité. 
• Facilite le pompage du béton. 
• Accélère le développement des résistances initiales 

 
 

 
PROPRlÉTÉ TYPlQUE à 25ºC 

 

 PROPRlÉTÉ  METHODE DE TEST  VALEUR  

Composant - Monocomposant  

Forme - 
 

Liquide  

Couleur - 
 

 Opaque  
 

ASTM C494 
  

  Gravité spécifique e 1.07 
Teneur en chlorure  BSEN 480-10  Nil to BSEN 934-2  

  

ph  ASTM C494  
 

4.5 - 7  
 

 
Mega Flow 110 peut être utilisé avec tous les types de ciments et de matériaux 
cimentaires tels que les cendres volantes, le laitier granulé de haut fourneau 
(GGBS), la microsilice, etc. Il ne doit pas être prémélangé avec d'autres adjuvants. 
Il n'est pas compatible avec les adjuvants à base de naphtalène. 

 
Le dosage recommandé est de 0,5 à 2 % du poids du matériau cimentaire. 
Un dosage plus élevé peut être utilisé après vérification des performances par 
des essais en laboratoire et sur site. Le dosage optimal de MegaFlow 110 et son 
effet sur les propriétés du béton, telles que l'ouvrabilité, la résistance, le temps 
de prise, etc., sont mieux évalués après des tests préliminaires sur site en utilisant 
les matériaux réels des mélanges envisagés. 

 
EFFET D'UN SURDOSAGE En cas de surdosage, cela peut entraîner un retard de prise et une diminution de 

la résistance initiale du béton. Il est recommandé de suivre les dosages prescrits. 
 
 
 

 

1/2 Fiche Technique 

COMPATlBlLlTÉ 

AVANTAGES 

UTlLlSATlONS 

DOSAGE 

NORMES 

DESCRlPTlON 



PACK SIZE 

DISPENSING 

12 months from date of manufacture when stored under 
warehouse conditions in original unopened packing. 
Extreme temperature / humidity may reduce shelf life. 
Clean all equipment and tools with water immediately 
after use. 

GENERAL INFORMATION Shelf Life 
 
 
 

Cleaning 

HEALTH and SAFETY PPE’s 
Precautions 

 
Hazard 
Disposal 

 
Additional lnformation 

Gloves, goggles and suitable mask must be worn. 
Contact with skin, eyes etc. must be avoided. If swallowed 
seek medical attention immediately. 
Regarded  as  non-hazardous  for  transportation. 
Do not reuse containers. To be disposed off as per local rules 
and regulations. 
Refer MSDS. (Available on request) 

200 ltr, 1000 ltr and Bulk 

Manufacturer: 

CONMIX LTD. 
P.O. Box 5936, Sharjah 
United Arab Emirates Sales Office: 
Tel: +971 6 5314155 Tel: +971 6 5682422 
Fax: +971 6 5314332 Fax: +971 6 5681442 
Email: conmix@conmix.com  www.conmix.com 

It is the customer's responsibility to satisfy themselves by checking with the company whether information is still current at the time of use. The customer must be satisfied that the product 
is suitable for the use intended. All products comply with the properties shown on current data sheets. However, Conmix does not warrant or guarantee the installation of the products as it 
does not have any control over installation or end use of the product. All information and particularly the recommendations relating to application and end use are given in good faith. The 
products are guaranteed against any manufacturing defects and are sold subject to Conmix standard terms and conditions of sale. 

Best performance is achieved when MegaFlow 110 is dispensed into the concrete mixer 
after addition of 80% of water in the concrete. 

TECHNICAL SERVICE CONMIX Technical Services are available on request for onsite support to assist in 
the correct use of its products. 
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MegaFlow 110 
 

 

 

lNTRODUCTlON 
 
 

lNFORMATlONS GÉNÉRALES 
Conservation 

 

 
Nettoyage 

La meilleure performance est obtenue lorsque le Megaflow 110 est 
ajouté dans le mélangeur à béton après l'ajout de 80 % de l'eau dans 
le béton. 

 
Conserver dans un endroit frais et sec. La durée de vie 
du produit est de 12 mois dans son emballage d'origine 
non ouvert.. 
Nettoyer immédiatement les outils et les équipements 
avec de l'eau pour éviter les résidus. 

 

 
 

 

 
 

 

 Fabriqueé
 
sous

 
licence

 
par

 
:
 

 
P.K 3,5 - Route d’Antananarivo 
BP 426 Toamasina, Madagascar 
Tèl: +261 32 11 111 06 
Email: showroom@somalaval.com 

 
Il incombe au client de s'assurer en vérifiant auprès de l'entreprise si les informations sont toujours valables au moment de l'utilisation. Le client doit s'assurer que le produit est adapté à l'usage prévu. Tous les produits 
respectent les caractéristiques indiquées sur les fiches techniques actuelles. Toutefois, Conmix ne garantit ni l'installation des produits ni leur utilisation finale, n'ayant aucun contrôle sur l'installation ou l'utilisation 
finale du produit. Toutes les informations, et notamment les recommandations concernant l'application et l'utilisation finale, sont fournies de bonne foi. Les produits sont garantis contre tout défaut de fabrication et 
sont vendus sous réserve des conditions générales de vente standard de Conmix. 

SANTÉ ET SÉCURlTÉ EPl 
Précautions 

Risques 

Élimination 

 
 

 
Le produit n'est pas classé comme dangereux dans 
les conditions normales d'utilisation.. 

l'élimination des déchets. 

lnformation Complémantaire Consultez la FDS (disponible sur demande). 
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